
اخبارخبر كوتاه
شهردار کرج در آیین رونمایی از 22 دستگاه اتوبوس شهری:

توجه به ناوگان حمل و نقل عمومی رضایت شهروندان را در پی داشته است

مدیرعامل شرکت توزیع برق لرستان خبر داد؛

برگزاری جلسه كارگروه آب و انرژی در شركت برق لرستان

مدیر بازار برق شرکت برق منطقه ای خوزستان اعلام کرد:

کاهش پیک برق خوزستان در خرداد ماه

توسعه حمل و نقل عمومی در سال های اخیر 
یک دغدغه بود که خوشبختانه این موضوع مدنظر 

قرار گرفت و به نتیجه رسید.
 ۲۲ از  رونمایی  مراسم  در  زاده  کمالی  علی 
طرح  از  هفته  )پنجمین  شهری  اتوبوس  دستگاه 
عمران  معاون  با حضور  که  افتتاح(  یک  شنبه  هر 
و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور برگزار 
شعار  با  کرج  شهری  مدیریت  داشت:  اظهار  شد، 
“شنبه های نو، اتفاق نو” عزم خود را برای خدمت 

رسانی بهتر به شهروندان جزم کرده است.
این مسئول با تاکید بر اینکه شهرداری کرج 
رکود  زمان  در  و  پنجم  شورای  اعضای  حمایت  با 
است،  خوب  اتفاقات  زدن  رقم  حال  در  اقتصادی 
گفت: حمل و نقل عمومی در سال های اخیر یک 
با حمایت  دغدغه بود که خوشبختانه این موضوع 
نتیجه  به  و  قرار گرفت  های صورت گرفته مدنظر 

رسید.
عنوان  به  کرج  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
عمومی  نقل  و  حمل  فقرات  ستون  استان  مرکز 
البرز به شمار می رود نیازمند کمک دولت از طریق 
نقل  و  حمل  حوزه  به  مشارکت  اوراق  اختصاص 
است.کمالی زاده در ادامه با اشاره به اینکه توسعه 
ناوگان حمل و نقل عمومی رضایت شهروندان را به 
این  در  دولت  کمک  با  افزود:  است،  داشته  همراه 
زمینه می توانیم مدیریت ناوگان را به نحو احسن 
و حداکثر  انجام دهیم  قالب مدیریت هوشمند  در 
بهره وری را داشته باشیم.گفتنی است، در ۴ هفته 
بر  علاوه  افتتاح”  یک  شنبه  “هر  طرح  از  گذشته 
رونمایی از تجهیزاتِ سازمان آتش نشانی، سه پروژه 
عمرانی در منطقه ۷، پارک امید در منطقه یک و 
پل یادگار امام )مکمل زیرگذر آیت الله هاشمی( به 

بهره برداری رسیده بود.

در  لرستان  برق  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
اظهار  شرکت  این  انرژی  و  آب  کارگروه  جلسه 
استان  در  فرسوده  شبکه  »۲٠٠٠کیلومتر  داشت: 
وجود دارد که حدود ۲٠٠میلیاردتومان برای اصلاح 
خودنیا  فریدون  مهندس  داریم«.  لازم  اعتبار  آن 
۲۸ هزار کیلومتر  داشتن  با  لرستان  بااشاره به اینکه 
جمعیت  ۷۶٠ هزار نفر  و  یک میلیون  و  مساحت 
توزیع  مدیریت   ۱۳ دارای  »لرستان  گفت:  است، 
برق است که در هرکدام از شهرستان های خرم آباد 
ادامه  وی  داریم«.  توزیع  مدیریت  دو  بروجرد،  و 
خانگی،  مشترک  ۶۵۳ هزار  »درحال حاضر  داد: 
حوزه  مصارف  سایر  و  صنعتی  کشاورزی،  تجاری، 
برق در استان وجود دارد«. مهندس خودنیا تعداد 
روستاهای دارای برق لرستان را ۲۷۲۵ مورد اعلام 
کرد و یادآور شد: »طول شبکه برق استان، ۱٠ هزار 
و ۲۵٠ کیلومتر با ۱۶ هزار و ۵٠٠ دستگاه پست فشار 
متوسط زمینی و هوایی و نزدیک به ۵۵٠٠کیلومتر 
شبکه فشار ضعیف است«. این مسئول عنوان کرد: 
سه  چگنی  و  خرم آباد  شهرستان های  حوزه  »در 
حوزه مدیریت توزیع برق داریم«. مهندس خودنیا 
در بخش خرم آباد یک که  افزود: »سه سال گذشته 
شامل بخش های بیرانوند و زاغه و شمال شهرستان 
با  هوایی  پست  ۲۴۵دستگاه  می شود،  خرم آباد 
فشار  شبکه  ۷۴کیلومتر  ۱۲میلیاردتومان،  هزینه 
شبکه  ۲۱۶کیلومتر  پنج میلیاردتومان،  با  ضعیف 

۴۸٠٠دستگاه  ۱۵میلیاردتومان،  با  متوسط  فشار 
برق رسانی  و  ۳.۲میلیاردتومان  با  روشنایی  چراغ 
به ۳۳ روستا با هزینه ۷.۴میلیاردتومان انجام شده 
این بخش  در  ما  »تلفات  تصریح کرد:  است«. وی 
کاهش  درصد  ۴۶ صدم  و  نه  به  ۷۵ صدم  و   ۱۱ از 
پیدا کرده که دراین راستا ۱۳.۸ میلیاردتومان هزینه 
شده است«. مدیرعامل شرکت توزیع برق لرستان 
خرم آباد شش،  ۱۲٠کیلوولت  »پست  کرد:  تصریح 
اصل  که  انجام  خروجی ها  فلک الدین  محله  در 
بالغ بر  اعتباری  با  منطقه ای  برق  شرکت  را  پست 
افزود:  وی  است«.  کرده  اجرا  ۳۵ میلیاردتومان 
پست  احداث  پیگیری  و  مطالعه  »درحال حاضر 
در  بوده؛  انجام  درحال  هفت  خرم آباد  ۶۳ کیلوولت 
بیرانشهر مشکلات عدیده ای ازنظر تأمین برق داریم 
به سختی مجوز ساخت را از شرکت توانیر گرفتیم 
خودنیا  است«.  شده  خریداری  زمین  تاکنون  و 
یک  هرو  پل  پست  از  پیرانشهر  »برای  داد:  ادامه 
خط جدید با هزینه حدود یک میلیاردتومان کشیده 
تأمین خط  برای  نیز  و یک و نیم میلیاردتومان  شده 
دوم آن هزینه شده است«. وی افزود: »تجهیزاتی 
به مدیریت های توزیع اضافه شده است؛ برق مسکن 
مهر فاز یک، دو و سه خرم آباد تأمین شده که بحث 
داریم«.  انجام  در دستِ  آن را  انشعابات  واگذاری 
که  خرم آباد  دو  منطقه  »در  کرد:  اضافه  خودنیا 
ناحیه جنوبی شهرستان  شامل بخش سپیددشت، 

را  پل دختر  شهرستان  از  بخش هایی  و  خرم آباد 
تأمین می کند ۱۶۵دستگاه ترانسفورماتور را نصب 
فشار  دارای ۶۳کیلومتر شبکه  منطقه  این  کردیم؛ 
ضعیف، ۱۲۳کیلومتر شبکه فشار متوسط و ۳۲٠٠ 
چراغ روشنایی معابر است«. این مسئول گفت: »۳٠ 
برق دار  سه سال گذشته  در  را  منطقه  این  روستای 
به  از ۱۱.۲۵صدم درصد  را  انرژی  تلفات  و  کردیم 
»مطالعات  افزود:  وی  دادیم«.  کاهش  ۹.۶۲درصد 
پست خرم آباد هشت برای تأمین برق در سال های 
آینده در دستِ اقدام است، در منطقه خرم آباد دو در 
سال گذشته سیل را داشتیم که ۱٠کیلومتر شبکه 
۷۲٠ میلیون  هزینه  با  و  داشت  به همراه  تخریبی 
محور  دو  بااشاره به اینکه  او  شدند«.  اصلاح  تومان 
برای  هفت  تنگ  و  باباحسین  پل  در  را  روستایی 
کاهش ترددهای روستاییان به شهر خرم آباد ایجاد 
کردیم، عنوان کرد: »یک نیروگاه ۷.۸مگاواتی طی 
سه سال گذشته در شهرک صنعتی شماره دو نیز با 
گفت:  وی  کردیم«.  ایجاد  ۱۷میلیاردتومان  هزینه 
ترانسفورماتور،  ۹۷دستگاه  چگنی  شهرستان  »در 
۳۵کیلومتر شبکه فشار ضعیف، ۶۱کیلومتر شبکه 
فشار متوسط و ۱۵٠٠دستگاه چراغ نصب کردیم و 
دو روستای بدون برق برق دار شدند، روستای بدون 
از  انرژی  تلفات  و  نداریم  شهرستان  این  در  برق 
۴۲درصد به ۲۱درصد کاهش یافته است«. خودنیا 
حدود  خرم آباد   ۹۹ سال  بودجه  »برای  افزود: 

درنظر  داخلی  بودجه  به عنوان  ۸۹میلیاردتومان 
نیرو  وزارت  یا  استانداری  از  بتوانیم  اگر  و  گرفتیم 
درراستای  قطعاً  کنیم  جذب  را  شناور  بودجه های 
»در  داد:  ادامه  وی  شد«.  خواهند  هزینه  پروژه ها 
سیل  اعتبار  ۷۶.۶میلیاردتومان  گذشته،  سال 
۱۲٠میلیاردتومان  خسارت  میزان  ازنظر  گرفتیم، 
اعلام کرده بودیم که نزدیک ۲۲میلیاردتومان سهم 
پروژه ها  الان  و  چگنی ست  و  خرم آباد  شهرستان 
درحال احداث هستند، سایت های بنیاد مسکن نیز 
یا احداث شدند یا بالای ۹٠درصد پیشرفت فیزیکی 
»۲۱میلیاردتومان  کرد:  بیان  مسئول  این  دارند«. 
نیز  را  آن ها  که  گرفتیم  اعتبار  نیرو  وزارت  از 
آن  شش میلیاردتومان  حدود  که  کردیم  هزینه 
وی  شد«.  دو  خرم آباد  و  چگنی  شهرستان  سهم 
که  مشکل  »اولین  گفت:  صحبت هایش  ادامه  در 
شبکه های  فرسوده بودن  می دهد  آزار  را  مردم 
شبکه  ۲٠درصد  حدود  الآن  روستایی ست؛  به ویژه 
افزود:  خودنیا  است«.  فرسوده  ما  متوسط  فشار 
حدود  که  داریم  فرسوده  شبکه  »۲٠٠٠ کیلومتر 
۲٠٠میلیاردتومان برای اصلاح آن اعتبار نیاز است 
خارج  توانیر  و  توزیع  شرکت  توان  از  امر  این  که 
است«. وی گفت: »در مواقع بحران به جرثقیل های 
سنگین کمک دار نیاز داریم، خودروهای عملیاتی و 
افزایش برق های غیرمجاز برای ما مشکلاتی داشته 

است«.

مدیر بازار برق شرکت برق منطقه ای خوزستان با بیان اینکه پیک 
به  نسبت  بوده که  ماه سال جاری هفت هزار و ۸۹۶ مگاوات  خرداد 
پیک بار در مدت مشابه سال قبل حدود ۱/۶ درصد کاهش داشته است 
بیان کرد: انرژی مصرفی در سه ماهه اول سال ۹۹ برابر نه هزار و ۵۳۶ 
گیگاوات ساعت بوده که نشان دهنده حدود ۲ درصد کاهش مصرف 
انرژی نسبت به مدت مشابه در سال قبل است.فرامرز شادفر گفت : کل 
تولید برق استان در سه ماهه اول سال جاری یازده هزار و ۳ گیگاوات 
ساعت بوده که سهم نیروگاه های آبی معادل ۴٠ درصد و سهم نیروگاه 
های حرارتی و سیکل ترکیبی ۶٠ درصد کل انرژی تولیدی می باشد.
وی افزود: از شش هزار و ۵۴۶ گیگاوات ساعت برق تولیدی نیروگاه 
های گازی و حرارتی ۴۱ درصد توسط بخش دولتی ) نیروگاه رامین 

و ماهشهر( و ۵۹ درصد توسط بخش خصوصی )نیروگاه های زرگان، 
آبادان، خرمشهر، بهبهان و فجر( تولید شده است.مدیر بازار برق شرکت 
نیروگاه های حرارتی و گازی  برق منطقه ای خوزستان تصریح کرد: 
استان در این دوره به طور متوسط در هر روز حدود ۷٠ گیگاوات ساعت 
برق تولید و به شبکه تحویل داده اند.شادفر تاکید کرد: گرچه شرکت 
برق منطقه ای خوزستان تمهیدات لازم جهت تامین برق مطمئن و 
اما  کرده  فراهم  سال  فصول  درتمامی  مشترکین  کلیه  برای  را  پایدار 
انرژی  از  بهینه  استفاده  و  شبکه  اطمینان  قابلیت  افزایش  منظور  به 
الکتریکی، ضرورت مدیریت مصرف برق و جابجایی مصارف غیر ضروری 
از ساعات اوج مصرف ساعت )۱۴ تا ۱۷ و ۲۱ تا ۲۳( به سایر ساعات 
شبانه روز توسط کلیه مصرف کنندگان امری لازم و ضروری می باشد .

پیشگیری از سرقت تجهیزات و انرژی برق از اهداف مشترک پلیس گلستان و توزیع برق استان است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوی:
مشکلی بابت تامین آب شرب در تابستان وجود ندارد

مدیرکل بیمه سلامت گیلان :
موتور محرک هر سازمان منابع انسانی است

رئیس شورای هماهنگی صنعت آب و برق استان گلستان معرفی شد

با  دیدار  در  گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
لزوم سرکشی   : فوق گفت  بیان مطلب  با  استان  انتظامی  فرماندهی 
و  ها  شبکه  تجهیزات  سارقان  با  جدی  ،برخورد  مالخران  از  مداوم 
تاسیسات برق ، گشت مشترک پلیس و برق از مواردی است که به 

آنها می بایست توجه ویژه شود.
 ، گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
علی اکبر نصیری افزود : تا کنون فرماندهی انتظامی استان همکاری 
خوبی با ارگانهای خدمات رسان بالاخص شرکت توزیع نیروی برق در 
سرتاسر استان داشته که همواره مورد تقدیر و تشکر ما بوده است.
وی افزود : این شرکت آمادگی این را دارد نقاط تاریک و خطر آفرین 
معابر  روشنایی  به  مجهز  استان  سرتاسر  در  گلستان  پلیس  منظر  از 

نماید.وی با اشاره به شناسایی نقاط آلوده به سرقت تجهیزات شرکت 
توزیع نیروی برق در استان اظهار داشت: به دنبال این هستیم که با 
و  خبره  نیروهای  از  استفاده  و  انتظامی  نیروی  مشارکت  و  همراهی 
متخصص با طرح  برنامه های متناسب با نقاط آلوده از سرقت تجهیزات 
با بیان اینکه مهمترین هدف  برق جلوگیری نمائیم.مهندس نصیری 
شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان، تأمین برق مطمئن و پایدار 
استان گلستان  برق  و مشترکین  مردم  نمودن رضایتمندی  فراهم  و 
است تأکید کرد: شرکت برق یکی از شرکت های خدمات رسان است و 
اینکه افرادی با سرقت تجهیزات برق و بروز خاموشی به رضایتمندی 
مردم از نظام آسیب وارد کنند پذیرفتنی نیست.سرهنگ فاضل دادگر 
فرماندهی انتظامی گلستان در این دیدار ضمن تشکر از فعالیت ها و 

خدمات مستمر و مفید به شهروندان اظهار داشت: بر اساس برنامه های 
گذشته نیروی انتظامی در خصوص شرکت های خدمات رسان وظیفه 
افزایش  با  گلستان  استان  برق  تجهیزات شرکت  از  که  خود می داند 
که  تمام سرقت هایی  و  نماید  و حضور هماهنگی حفاظت  ها  گشت 
انجام شده در سامانه ثبت شده تا بتوان آنها را رصد نمود.فرماندهی 
پلیس  برای پرسنل  اعمال مشوق  به  اشاره  با  استان  انتظامی  نیروی 
در  همکاران  برای   : گفت  سرقت  وقوع  از  پیشگیری  جهت  گلستان 
انجام  را بگیرند و کشفیات  بتوانند جلوی سرقت  پلیس گلستان که 
دهند علاوه بر عمل به وطیفه قانونی خود، مشوق هایی در نظر گرفته 
تاسیسات دستگاههای  از  و حراست  بیانگر حفظ  این خود  که  شده 

خدمات رسان توسط پلیس استان است

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوی گفت: 
و هیچ مشکلی  تابستان سخت هستیم  یک  آماده 
وجود  شهرستان  این  در  آب شرب  تامین  بابت  از 
ندارد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوی گفت: 
و هیچ مشکلی  تابستان سخت هستیم  یک  آماده 
وجود  شهرستان  این  در  آب شرب  تامین  بابت  از 
ندارد.یداله سلطانی افزود: علی رغم شیوع ویروس 
کرونا و افزایش میزان مصرف آب، پرسنل شرکت 
آب و فاضلاب در آمادگی کامل برای ارائه خدمات و 

تامین آب شرب مورد نیاز مردم قرار دارند.
آب  مصرف  وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  وی 
در شهرستان خوي با توجه به شیوع ویروس کرونا 
تجهیزات  همیشه  خوي  شهرستان  در  کرد:  اظهار 
وجود  با  و  دارند  قرار  آمادگي  در  گرما  فصل  براي 
توام شدن شیوع کرونا با فصل گرما، نگراني خاصي 

در این زمینه وجود نداشته و پیش بینی های لازم 
در این خصوص انجام شده است. وي افزود: در حال 
حاضر با توجه به مسایل به وجودآمده در بحث شیوع 
کرونا، مردم آب بیشتري را مصرف مي کنند و در این 
زمینه با رشد ۳۵ درصدي مصرف آب مواجه شده ایم 
که این میزان رشد، طبیعي و قابل پیش بیني بود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوي با بیان اینکه 
مورد  آب  تامین  بحث  در  مشکلي  حاضر  حال  در 
زمینه  این  در  کرد:  تصریح  ندارد،  وجود  مردم  نیاز 
ممکن است مشکلات اجتناب ناپذیر و جزیي مانند 
مسایل  این  اما  باشیم  شاهد  را  خطوط  شکستگي 
روزمره هستند و جاي نگراني نیست.سلطاني افزود 
: علی رغم محدویت منابع تامین آب، امید می رود 
با مصرف بهبنه آب توسط مشترکین، تابستاني بدون 

مشکل و تنش آبي را پشت سربگذاریم.

جمشید محمدی مدیر کل بیمه سلامت درنشست 
با کارکنان گفت: موتور محرک هر سازمان منابع انسانی 
است و به منظور بهره برداری و پیشبرد هر چه بهتر 
عملکرد  سازی  کیفی  به  توجه  سازمان  کلان  اهداف 
همکاران در دستور کار قرار دارد .دراین دیدارکه در سالن 
جلسات اداره کل با حضور مدیران ستادی وکارکنان 
ناظر مقیم بیمارستانی برگزار شد. دکتر محمدی ضمن 
تقدیر از زحمات آنان به تشریح اهداف سازمانی و کاری 
در اداره کل بیمه سلامت پرداخت و از زحمات و تلاش 
و  تقدیر  ادارات شهرستانی  و  های همکاران در ستاد 
تشکر کرد.وی درادامه بر تکریم کارکنان در حوزه منابع 
انسانی اشاره کرد و گفت: نگاه مدیران سازمان و همه 
مدیران کل همواره توجه بر این عرصه بوده و اهمیت 
منابع انسانی به عنوان موتور محرک سازمان باید مورد 
توجه قرارگیرد. مدیر کل بیمه سلامت تصریح کرد: به 

منظور پیشبرد هر چه بهتر اهداف کلان سازمان توجه 
به کیفی سازی عملکرد همکاران در دستور کار قرار دارد 
و تلاش خواهد شد در این راستا بهره برداری بهتر و 
بیشتری از عملکرد کارکنان صورت گیرد . وی اقدامات 
بسیار مؤثر صورت پذیرفته طی چند سال گذشته در 
سازمان بیمه سلامت را نشان دهنده حس مسئولیت 
پذیری، تعهد و علاقه به کار همکاران در ارائه خدمات 
مطلوب و بهینه به بیمه شدگان برشمرد و افزود: تعهد 
به وظیفه اداری برای خدمت به مردم، حرمت به شان و 
جایگاه اداری، احترام به ارباب رجوع، پاسخگویی شفاف، 
درک شرایط روز و هموار کردن مسیر دریافت خدمات 
این  در  است.  کارکنان  مهم  های  فعالیت  از  مردم  به 
نشست کارکنان در فضایی صمیمی به بیان مشکلات 
خود در زمینه های مختلف، ازجمله جابجایی کارکنان 
ناظرمقیم بیمارستانی ، امکانات رفاهی و … پرداختند.

مهندس  نیرو،  وزیر  اردکانیان  دکتررضا  سوی  از  حکمی  طی 
گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل  نصیری”  اکبر  “علی 
برق  و  آب  هماهنگی صنعت  شورای  رئیس  بعنوان  یکسال  مدت  به 
دستورالعمل  اجرای  بر  تاکید  شد.ضمن  منصوب  گلستان  استان 
ارتقای هماهنگی بین مدیران استانی، برنامه ریزی برای اجرای کامل 
دستورالعمل مذکور ، برگزاری جلسات مستمر و منظم شورا با هدف 
ایجاد هم افزایی ، رسیدگی و تعیین تکلیف بدهی ها و مطالبات فی 
مابین شرکتهای زیر مجموعه و انعکاس نتایج حاصله به دبیر شورای 

هماهنگی مدیران استان ها در وزارت نیرو و نظارت بر اجرای مصوبات 
استان  نیرو در  وزارت  رئیس شورای هماهنگی مدیران  از وظایف  را 
گلستان برشمرد . همچنین براساس این گزارش دکتر اردکانیان در 
نمایندگان  و  مسئولین  با  سازنده  همکاری  و  هماهنگی   ، حکم  این 
و  برق  کارگروه  تشکیل  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  محترم 
انرژی و آب و آبفا در استان را مورد تاکید قرارداده است. این گزارش 
برق  و  آب  ارتقای جایگاه صنعت  منظور  به  ریزی  :برنامه  افزاید  می 
ایجاد همدلی و وحدت رویه بین شرکتها  از طریق  استان  در سطح 

برای ارتقای کیفیت و سطح خدمات رسانی به مردم به ویژه از طریق 
ارتقای آموزش ، تحقیقات و فناوری در سطح شرکتهای استان از دیگر 
وظایف این شورا ذکر شده است . وزیر نیرو برنامه ریزی و هماهنگی 
در سفرهای هیات دولت و مقامات نظام مقدس جمهوری اسلامی در 
استان و جلب همکاری تمامی شرکتهای ذیربط وزارت نیرو را و تلاش 
به منظور استفاده از امکانات و ظرفیتهای شرکتهای وزارت نیرو در 
استان به ویژه در مراسم و مناسبت ها را از وظایف دیگر رئیس شورای 

هماهنگی مدیران وزارت نیرو در استان گلستان دانست .

معاون خرید ذوب آهن اصفهان:
هیچگاه در پی ارزان خریدن سنگ 

آهن نبوده ایم
محمدجعفر صالحی گفت: اکنون سنگ دانه 
معادل  را  بلند  کوره  مصرف  دانه  درشت  بندی 
۶٠ دلار به صورت تحویل معدن خریداری می 
کنیم و هیچگاه در پی ارزان خریدن سنگ آهن 

نبوده ایم. 
وی در برنامه گفتگوی ویژه خبری شبکه دو 
نیاز ذوب  سیما، گفت: آنچه که صادر می شود 
چین  به  که  آهنی  سنگ  و  است  اصفهان  آهن 
مصرف  که  بالاست  عیار  سنگ  شود  می  صادر 

داخلی دارد.
افزود:  اصفهان  آهن  ذوب  حرید  معاون   
اکنون سنگ دانه بندی درشت دانه مصرف کوره 
بلند را معادل ۶٠ دلار به صورت تحویل معدن 
خریداری می کنیم و هیچگاه در پی ارزان خریدن 
سنگ آهن نبوده ایم.صالحی گفت: اکنون که در 
این برنامه گفتگو می کنیم یک کشتی از اسکله 
شماره ۱۳ آماده صادرات ۵۵ هزار تن سنگ آهن 
منطقه سنگان و بهترین نوع سنگ آهن کشور 
است. وی با بیان اینکه سنگ آهنی که عیار آن 
نیست  بلند  قابل مصرف در کوره  باشد  زیر ۵۸ 
سنگ  معدن  هیچ  به  بدهی  هیچ  اکنون  افزود: 
آهنی نداریم و کسانی که شایعه می کنند ذوب 
آهن سنگ آهن را ارزان می خرد کسانی هستند 
که تا کنون هیچ سنگی به ما نفروخته اند. معاون 
بیش  سال  در  گفت:  اصفهان  آهن  ذوب  خرید 
خریم  می  آهن  سنگ  تومان  میلیارد   ۱۸٠٠ از 
اما اکنون ۳٠ درصد ظرفیت ذوب آهن اصفهان 
خالی است و موجودی سنگ آهن کارخانه نیاز 
چهار پنج روز ما را پاسخ می دهد. صالحی افزود: 
سنگ معدن با عیار ۶٠ تا ۶۱ را در معدن ۱٠ تا 
۱٠ و هفت دهم درصد قیمت شمش خریداری 

می کنیم.

گل لاره عروسک غول پیکر کانون 
همدان،در سومین روز  پویش) من 
ماسک می زنم( به صالح آباد سفر کرد

فکری  پرورش  کانون  سلامتی  کارناوال 
هدف  با  همدان،  استان  نوجوانان  و  کودکان 
تشویق کودکان و نوجوانان به استفاده از ماسک 
به شهرهای بهار و صالح آباد سفر کرد.به گزارش 
فکری  پرورش  کانون  کل  اداره  عمومی  روابط 
کودکان و نوجوانان استان همدان،پیک سلامتی 
از خودروهای کتابخانه سیار  کانون که متشکل 
کانون  پیکر  غول  عروسک  گل لاره  و  شهری 
و  کودکان  ترغیب  و  تشویق  هدف  با  می باشد، 
نوجوانان به استفاده از ماسک و هم چنین ایجاد 
سومین  در  عزیزان   این  بین  در  نشاط  و  شور 
سفر  آباد  صالح  و  بهار  شهرهای  به  متوالی  روز 
کرد.پیک سلامتی، ضمن حضور در خیابان های 
شاد)  بسیار  موزیک  شعرو  پخش  و  شهرها  این 
ماسکتو بزن ( علاوه بر تشویق، به تمامی کودکان 
و نوجوانان حاضر در مسیر ماسک اهدا کرد.لازم 
پیک  آباد  صالح  شهرداری  خودرو  است  ذکر  به 
شادی کانون پرورش فکری را در مسیرهای تردد 

همراهی کرد.

مدیرکل آموزش و پرورش استان همدان 
خبرداد:

سنجش نوآموزان بدو ورود به دبستان 
در 2۵ پایگاه استان همدان

همدان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل   
با  دبستان  به  ورود  بدو  نوآموزان  سنجش  گفت: 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی در ۲۵ پایگاه 
محمد  گزارش  می شود.به  انجام  همدان  استان 
پورداود با اشاره به اهداف طرح سنجش نوآموزان 
و  پیشگیری  کرد:  اظهار  دبستان  به  ورود  بدو 
احتمالی  اختلالات  موقع  به  شناسایی  تشخیص، 
سنین  در  هنگام  به  مداخلات  و  آموزان  دانش 
طلایی رشد از جمله اهداف این برنامه بزرگ است.
پورداود با بیان اینکه سال گذشته بیش از ۳٠ هزار 
نوآموز در استان همدان مورد ارزیابی قرار گرفتند، 
افزود: در سال جاری نیز پیش بینی ما همین تعداد 
است که ۷ هزار نفر آنها در طرح سنجش پیش 
دبستانی مورد ارزیابی قرار گرفته اند و ۲۳ هزار نفر 
هم در تابستان مورد ارزیابی قرار خواهند گرفت.
وی با اشاره به اینکه امسال به دلیل شیوع بیماری 
کرونا تعداد پایگاه های استان از ۲٠ به ۲۵ پایگاه 
مراجعان  تعداد  کرد:  عنوان  است،  یافته  افزایش 
پایگاه ها از ۴۶ نفر به ۲٠ نفر در هر پایگاه کاهش 
پیدا کرده است.مدیرکل آموزش و پرورش استان 
همدان گفت: بیش از ۱۵۶ نفر از همکاران آموزش 
استان مجری طرح سنجش  در سطح  پرورش  و 

هستند.

فرماندار شهرستان سرخه:
اصلاح الگوی مصرف برق یک اقدام 

ارزشمند در راستای تحقق شعار سال است
فرماندار شهرستان سرخه با پیوستن به پویش 
اجتماعی “هر اشتراک برق، یک نیروگاه مجازی” 
، بر موضوع اصلاح الگوی مصرف تاکید نمود.علی 
مویدی زاده در پیامی به این حرکت فرهنگی بیان 
داشت: مدیریت مصرف برق و حفظ و صیانت از 
جملگی  و  همگانی  ای  وظیفه  ملی،  ثروت  این 
می بایست در انتقال منابع به نسل بعدی اهتمام 
بایست  می  همواره  که  این  اظهار  با  نماییم.وی 
موضوع مهم صرفه جویی منطقی در مصرف برق 
را سرلوحه امور قرار دهیم یادآور شد: بانک ها و 
ادارات شهرستان نقش مهمی در این زمینه دارند و 
با رعایت الگوی مصرف و به کارگرفتن راهکارهای 
امر  این  در  ای  شایسته  آفرینی  نقش  عملیاتی، 
کرد:  تصریح  زاده  داشت.مویدی  خواهند  خطیر 
هوا  دمای  گرم،  روزهای  و  تابستان  فصل  آغاز  با 
افزایش یافته و موضوع مدیریت مصرف و همکاری 
در کاهش اوج بار شبکه در تابستان یک ضرورت 
اجتناب ناپذیر محسوب می شود.وی خاطرنشان 
ساخت: اصلاح الگوی مصرف برق، یک اقـدام مهم 
و ارزشمند در راستای تحقق شعار “ جـهش تولید” 
به شـمار می رود.وی همچنین در این پیام از عموم 
الگوی مصرف و  با اصلاح  تا  مردم خواسته است 
نهادینه سازی امر صرفه جویی، از این نعمت ارزنده 

استفاده بهینه نمایند.

در آبفای جنوبغربی استان تهران در حال انجام است:
اجرای  عملیات لوله گذاری در شهر 

چهاردانگه
با استفاده از اعتبارات عمرانی  پروژه لوله گذاری  
شهر چهاردانگه  به طول ۱۴٠٠ متر درحال انجام است 
.مدیر آبفای شهر چهاردانگه با اعلام خبر مذکور اظهار 
داشت: پیرو مطالعات صورت گرفته در خصوص اصلاح 
ارتقاء ظرفیت  خطوط جمع آوری چاه ها و به منظور 
انتقال و میزان عبور دهی آب چاه ها به مخزن ذخیره ای 
این شهر، با هدف تامین و توزیع مطلوب آب آشامیدنی 
شهروندان و مشترکین محترم، عملیات لوله گذاری و 
اجرای خطوط انتقال و توزیع در دستور کار قرار گرفته 
و در حال حاضر با۸٠ درصد پیشرفت فیزیکی در حال 
انجام است.محسن آذری ضمن تشریح پروژه مذکور یاد 
آور شد : کل این عملیات به طول ۱۴٠٠ متر و با استفاده 
از لوله های چدن داکتیل  سایز ۵٠٠ میلی متری در 
محدوده خیابان شهید خزایی واقع در شهرک ماهشهر 
و با صرف هزینه های لازم  از محل اعتبارات عمرانی در 
حال انجام می باشد .وی خاط نشان کرد: با عنایت به 
برنامه زمانبندی شده و توافقات صورت گرفته با پیمانکار 
مجری طرح امیدواریم این عملیات حداکثر ظرف تیر ماه 

جاری به اتمام و وارد مدار بهره برداری گردد.

پاسخگویی  مدیرکل راه و شهرسازی 
استان اصفهان به سوالات مردم، از 

طریق سامانه سامد
شهرسازی  و  راه  مدیرکل  قاری قرآن”  “علیرضا 
از   ۱۷/٠۴/۹۹ تاریخ  به  سه شنبه  روز  اصفهان  استان 
ساعت ۹ الی ۱٠ در مرکز سامد )تلفن ۱۱۱( پاسخگوی 
پیشنهادات،انتقادات و سوالات مردمی است. به منظور 
به  مستقیم  پاسخگویی  دولت،  و  مردم  تعامل  تقویت 
مدیرکل  قاری قرآن  علیرضا  مردم،  مشکلات  و  مسائل 
تاریخ  به  سه شنبه  روز  اصفهان  استان  وشهرسازی  راه 
۱۷/٠۴/۹۹ از ساعت ۹ الی ۱٠ صبح از طریق سامانه 
ارتباط مردم و دولت )تلفن شماره ۱۱۱ سامانه سامد( 
در محل استانداری اصفهان پاسخگوی تماسهای تلفنی 
وشهرسازی  راه  شود.مدیرکل  می  محترم  همشهریان 
استان اصفهان در اینخصوص گفت: هدف سامانه سامد 
کاهش مراجعات حضوری مردم و تسریع در پاسخگویی 
مدیران به درخواست ها و شکایات مردم بوده و فرصتی 
و  مسائل  تا  دستگاه ها  مسئولین  برای  مغتنم  است 
مشکلات را برطرف کرده و رضایت مندی مردم افزاش 
یابد.وی به چگونگی استفاده از سامانه سامد اشاره کرد 
و اذعان داشت: مردم می توانند با استفاده از شماره تلفن 
۱۱۱ شکایت یا درخواست های خود را مطرح کنند که 
با دریافت کد ملی فرد؛  از آن، کارشناسان سامد  پس 
نسبت به ثبت درخواست اقدام و کد رهگیری به او ارائه 
می کنند.  سپس شهروندان محترم میتوانند از طریق این 
کدرهگیری پاسخ درخواست خود را پیگیری و از نتیجه 

مطلع شوند.

نصب ۳۳۳۸ کنتور فهام برای چاه های 
کشاورزی گلستان

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان گفت: 
از مجموعه پنج هزار و ۲۳٠ چاه کشاورزی در استان 
گلستان سه هزار و ۳۳۸ مورد مجهز به کنتور فهام شده 
است.به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق 
گلستان »علی اکبر نصیری« ظهر پنجشنبه ۵ تیرماه در 
بازدید مدیرعامل شرکت مادرتخصصی مدیریت ساخت و 
تهیه کالای آب و برق )ساتکاب( از مرکز پایش کنتورهای 
کنتور  هزار  به ۱٠  نزدیک  گفت:  گلستان  استان  فهام 
دیماندی و سه فاز در استان گلستان وجود دارد که در 
مرکز پایش کنتورهای فهام کنترل می شود. وی ادامه 
داد: علاوه بر قرائت کنتورها کار اصلی که در این مرکز 
انجام می شود بحث کنترل بار مشترکین صنعت، تجاری 
توزیع  شرکت  شد:  متذکر  نصیری  است.  کشاورزان  و 
نیروی برق استان گلستان با هشت هزار و ۵٠٠ مشترک 
دیماندی و سه فاز به منظور گذر از پیک مصرف برق در 
تابستان انعقاد تفاهم دارد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق گلستان گفت: پتانسیل صرفه جویی مصرف برق بر 
اساس این تفاهم نامه ها بالغ بر ۱٠٠ مگاوات است، تأکید 
کرد: با همکاری صورت گرفته دریکی از روزهای گذشته 
بالغ بر ۸٠ مگاوات صرفه جویی در این بخش اتفاق افتاده 
است. نصیری تأکید کرد: در چند روز گذشته میانگین 
۱٠٠ مگاوات صرفه جویی داشتیم و توانستیم که اوج 
مصرف برق را مدیریت کنیم و این مهم باعث شده که به 
صنعت برق کشور کمک شود و استان گلستان در نقطه 
سبز قرار گیرد. وی بیان کرد: از مجموعه پنج هزار و ۲۳٠ 
چاه کشاورزی در استان گلستان سه هزار و ۳۳۸ مورد 

مجهز به کنتور فهام شده است.

پیام تبریک شهردار رشت به مناسبت 
فرا رسیدن “روز قلم”

شهردار رشت به مناسبت فرا رسیدن “روز قلم” 
پیامی صادر کرد و این روز را به همه نویسندگان و 
کسانی که با قلم به مبارزه با دشمن می روند، تبریک 
گفت:متن پیام دکتر حاج محمدی به مناسبت “روز 
قلم” بدین شرح است:نویسندگان و قلم به دستان 
شک  بدون  دهند  می  شکل  را  جامعه  افکار  که 
پیغام آوران نیکبختی و سعادت آن جامعه هستند. 
واژگان  نگارش  با  که  فرهنگیانی  و  فرهیختگان 
جاودانگی یک ملت را در طول تاریخ رقم می زنند 
و آینده و سرنوشت آنها را می سازند.اینجانب فرا 
رسیدن چهاردهم تیر ماه “روز قلم” را که نشانه ای 
از پاسداشت و ارزش قلم در سرزمین باستانی ایران 
است را به همه نویسندگان و صاحبان قلم شادباش 
می گویم و حرمت قلم را به همگان یادآوری کرده و 
امیدوارم همه قلم به دستان شهرمان با بهره گیری 
درجهت  گامی  قلمشان  قدرت  و  تفکر  نیروی  از 
و آسایش  رفاه  و  آبادانی شهر  و  توسعه  پیشرفت، 
قلمی  تراوش  با  و  بردارند  رشت  شهروندان خوب 
خود در زمینه های گوناگون فرهنگی، اجتماعی، 
اقتصادی، ادبی، هنری و... یک دنیا موفقیت، شادابی 
دهند. هدیه  شهرباران  شهروندان  به  را  نشاط  و 
یقین دارم که اندیشه های الهی راهی جز سعادت 
و نیکبختی را برای مردم نمی خواهند و هر قلمی 
که می زنند برای بهبود وضعیت همشهریان گرامی 
نیز  متعال  خداوند  خشنودی  موجبات  که  خود 
هست، خواهد بود.در پایان فرا رسیدن “روز قلم” 
را به همه نویسندگان و اهالی قلم تبریک می گویم 
و برای آنها آرزوی سلامت و پویایی تولیدات فکری 
و قلمی می نمایم و امیدوارم همه کسانی که با قلم 
به جنگ دشمنان این مرز و بوم می روند، همواره 

موفق و مؤید باشند.

روزنامه صبح ایران

6
شماره 2996 

شهرستان
دو شنبه 16 تیر 1399  14 ذی القعده 1441  6 جولای 2020 


